



設計圖稿注意事項/Notes for artwork designers:

1. 此圖比例為1:1，請標註印刷樣式至瓶底之距離。印刷位移公差為正負1mm。
This printing area is in 1:1 scale. Please mark the distance of art from the bottom line. Location tolerance is $\pm 1\text{mm}$ (Horizon and Vertical).
2. 請標註印刷顏色的Pantone色號(GP1601A版-2019)，金屬色(GG1507A)。
Please mark printing color with Pantone color code (Pantone version: GP1601A-2019, metallic printing Pantone color version: GG1507A).
3. 請提供已轉曲線之AI檔及PDF檔。
Please provide artwork in outlined AI and PDF format.
4. 根據瓶型差異，印刷次數及費用將待收到稿件後確認。
Some bottle shapes may need more than one pass of printing per color. Printing cost will be confirmed once artwork is finalized and reviewed.
5. 建議印刷最小字體大小為0.8mm(2.25pt)，金屬色印刷最小字體大小為1mm(2.83pt)。最小線條粗細為0.12mm(0.34pt)，金屬色最小線條粗細為0.15mm(0.42pt)。燙金最小線條粗細為0.16mm。
The recommended minimum font size for printing is 0.8mm (2.25pt), and the minimum font size for metallic printing is 1mm (2.83pt). The minimum line stroke is 0.12mm (0.34pt), and the minimum line stroke for metallic colors is 0.15mm (0.42pt). The minimum line stroke for Hot stamping is 0.16mm (0.45pt)